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INTERPELACJA

w sprawie przebudowy zejścia z chodnika ulicy Wyszyńskiego do ulicy
Orzeszkowej.

W   imieniu   mieszkańców   z ul. Orzeszkowej, Jasnej oraz właścicieli

ogródków działkowych proszę o zabudowę dwóch trzecich otworu znajdującego

się w ekranach dźwiękoszczelnych przy zejściu z ul. Wyszyńskiego t.j. chodnika

na wiadukcie kolejowym na ul.  Orzeszkową. Rozmiar otworu jest  szerokości

przęsła  ekranowego  i  powoduje  bardzo  wysoki  poziom  hałasu  wytwarzany

przez przejeżdżające przez wiadukt kolejowy samochody. 

Chcę nadmienić, że kilka metrów dalej wybudowano przejście dla osób

niepełnosprawnych, które nie jest związane z tym otworem z którego korzystają

piesi i rowerzyści.

Obecnie stale rosnący ruch samochodów generuje znaczny hałas, który

przenika do wnętrza pomieszczeń oraz ogródki działkowe i powoduje, że ludzie

nie mogą spokojnie spać i wypoczywać.

Proszę o  pozytywne rozpatrzenie w/w prośby.

Z poważaniem 

                                                      Zbigniew Wyszogrodzki


